
19  NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS
al Ministeri de Foment, ja que en les diferents reunions 
fetes en correus no ens havíem posat d’acord.

Vam enviar durant el segon semestre de 2009, i en varies 
vegades, documentació addicional com fotos dels vials 
dels accessos als masos,  senyals indicadores del nom 
de cada mas i informació sobre les unitats poblacionals 
en les que estaven inclosos cada un dels masos.

A finals de l’any 2009, el Ministeri de Foment ens va enviar 
la resolució en la que ens donava la raó a les nostres 
peticions, i tal com deia el Decret, en la seua modificació 
de l’article 37.4.a) del reglament de serveis postals, sols 
era aplicable el deixar de fer el repartiment casa a casa en 
els masos situats a més de 250 metres de la via pública 
habitualment utilitzada per qualsevol dels serveis públics 
(carreteres i camins principals).

Durant estos primers mesos del 2010 hem fet varies 
reunions més en responsables de correus de Castelló 
i València per a solucionar este tema. El Ministeri ens 
ha donat la raó en quant als 250 metres, però deixa un 
poc obert el criteri per a definir quins són estos camins 
principals. Estes reunions ja dites en correus no van estar 
faltes de tensió, ja que no compartíem el seu punt de 
vista, sobre tot a l’hora de definir els camins principals.

Fa poques setmanes que vam fer una reunió en els 
veïns dels masos per a explicar-los com havia anat tot.  
Correus no ens ha acceptat com a principals tots els 
camins que nosaltres li vam demanar, i per tant alguns 
pocs masos hauran de posar bústies en els entradors, a 
l’encreuament de la carretera. Tot i això, estem contents 
d’haver aconseguit que el Ministeri ens donara la raó en 
el tema dels 250 metres, i per tant, que el repartiment es 
mantinga en la majoria dels masos.

2/ El Sr. Alcalde cedeix la paraula a la Sra. Montull 
Rodrigo la qual diu que vol fer manifest l’agraïment de 
l’Ajuntament a l’empresa que gestiona el centre de Dia, 
BBS, per l’esforç que està fent per tal de portar endavant 
el centre. També comenta que  dia d’avui no s’ha cobrat 
encara la subvenció de la Generalitat i, a més, pareix que 
la Generalitat només aprovarà el concert de vint  places i 
no quaranta com en un principi va assegurar.

3/ Ens han concedit la subvenció per al Salari Jove, la 
quantitat és de 13.454,70 € per a una duració de 8 
mesos i 19 dies. Els requisits per ocupar esta plaça són 
haver acabat una llicenciatura, que no hage treballat en 
anterioritat i que no hage optat abans al salari jove. El 
dia 28 de juny va començar la persona desenvoluparà 
tasques de serveis generals d’administració.

4/ Ens han concedit la subvenció de l’EMCORP, la 
quantitat és de 12.692,59 €, per a la contractació 
de tres persones durant 3 mesos i 6 dies. Dos d’elles 
desenvoluparan les tasques de socorristes, i la tercera 
serà un reforç per a les netejadores que hi ha en plantilla. 
El dia 19 de juny van començar les persones que han de 
desenvolupar estes activitats.

5/ Ens han concedit la subvenció per al PAMER, 
la quantitat concedida és de 18.846,28 €, per a la 
contractació de quatre peons durant 3 mesos i 20 dies. 
El dia 1 de juliol es van ficar a treballar els seleccionats, 
que faran tasques de manteniment i creació de sendes, 
neteja dels voltant del poble i reforç de la brigada d’obres 
a festes d’agost.

6/ Per que no hi hage malentesos, he d’aclarir que Juan 
Antonio Fonte va demanar la pista la Ravaleta, i se li va 
deixar, per a celebrar la festa REMEMBER, en nom del 
Club Ciclista les Coves.

11er.- pRECS I pREGUNTES.- Obert el torn de paraula 
es presenten els següents:

1/ El Sr. Zaragozà Muñoz pregunta per la tramitació 
de la mancomunitat per a la gestió dels pous de 
subministrament d’aigua.
El Sr. Alcalde respon que pròximament es convocarà 
l’assemblea per  la constitució.

2/ El Sr. Zaragozà Muñoz pregunta si s’han fet les escales 
per als xiquets a la ludoteca.
La Sra. Montull Rodrigo respon que s’ha fet un tancat 
per limitar l’accés i s’han recobert amb cautxú per si hi 
ha una caiguda no es puguen fer mal els xiquets. 

3/ El Sr. Zaragozà Muñoz prega que es faça un informe 
pel tècnic municipal sobre els escletxes en la façana de 
la casa de les Senyoretes.
El Sr. Sales Sales respon que fa una any es van ficar 
testimonis per veure si la cosa anava a més i s’ha 
comprovat  que no s’han produït variacions. Que una 
tècnica en arquitectura que estava fent practiques a 
l’ajuntament va fer un informe sobre la casa.

4/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que respecte a la licitació 
de l’obra del gimnàs a l’escola hi ha suspicàcies per la 
forma de la contractació, pels canvis que s’han introduït 
al projecte després de l’adjudicació.
El Sr. Alcalde respon que va ser una decisió del tècnic per 
a estalviar temps d’execució i que eixe estalvi s’utilitzarà 
en altres unitats d’obra. Que va ser una decisió del tècnic 
municipal.
Que si cal es comunicarà als altres constructors.
El Sr. Viol diu que eixe estalvi és per a compensar altres 
unitats d’obra, i que es farà un informe que explique 
aquestes decisions.

A continuació el Sr. Alcalde aixeca la sessió, a les quinze 
hores i deu minuts, de la qual cosa jo, el Secretari, done 
fe.


